
Miljø- og Fødevareudvalget

Til: Ministeren for fødevarer, landbrug og fiskeri

Dato: 4. august 2021

Udvalget udbeder sig ministerens besvarelse af følgende spørgsmål:

MOF alm. del

Spørgsmål 1569
Vil ministeren kommentere artiklen "Fødevarestyrelsen advarer mod virksomhed: Indtag
ikke deres produkter” på bt.dk den 3. august 2021, herunder sætningen "Vi har anmeldt
ham fem gange – første gang i februar 2018 – og han er ikke stoppet med salget endnu,
selvom han udmærket godt ved, at det er ulovligt, det han gør”, og redegøre for hvordan
han kan fortsætte salget, når Fødevarestyrelsen har anmeldt ham fem gange inden for de
seneste fire år?

Spørgsmålet er stillet efter ønske fra ikkemedlem af udvalget (MFU) Peter Skaarup (DF).
Svar bedes sendt elektronisk til spørgeren på Peter.Skaarup@ft.dk og til lov@ft.dk.

På udvalgets vegne
René Christensen
formand
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